
 

Motion om förbättrande av bredbandsförbindelserna i Sibbo - SFP:s fullmäktigegrupp 
 
Fullmäktige 04.10.2021 § 127  

  

SFP:s fullmäktigegrupp lämnade in en motion där de föreslår att 
kommunen gör en plan om utvecklandet av snabbt bredband i de byar eller 
delar av byar som saknar tillgång till fiber- eller 5G-förbindelser. 

  

Beslut Fullmäktige antecknade motionen för kännedom. 

 
 
  Kommunstyrelsen 21.08.2023 § 259       

Beredare: kommundirektör Mikael Grannas, mikael.grannas(at)sibbo.fi 

I fullmäktigemotionen konstateras det att ”kommunen gör en plan om 
utvecklandet av snabbt bredband i de byar eller delar av byar, som saknar 
tillgång till fiber eller 5G. Denna plan bör innefatta information om 
kostnader och understöd.” 

Kommunen har fört förhandlingar med flera olika aktörer om att främja 
byggandet av optiskt fibernät i hela kommunen. Privata fastigheters optiska 
fiberförbindelser omfattas dock av den marknadsbestämda verksamheten. 
Som det nu ser ut är en av dessa aktörer aktiv i att bygga optiskt fibernät i 
Sibbo. 

Under ledning av Nylands förbund har det utarbetats en marknadsanalys 
om Sibbo i juni 2023. På basis av marknadsanalysen inleddes det i augusti 
en konkurrensutsättning av ett optiskt fibernät för hela kommunen som 
uppfyller EU:s kriterier. Sibbos kommunandel av detta är 33 procent och 
kostnader för kunder utfaller enligt de nationella kriterierna. Utgående från 
resultaten utarbetar Nylands förbund en rekommendation för 
kommunstyrelsen i Sibbo i september, och Sibbo kommun beslutar 
antingen att godkänna förslaget, begränsa genomförandet eller förkasta 
förslaget. 

Föredragande Kommundirektör Grannas Mikael 

Förslag Kommunstyrelsen antecknar bemötandet för kännedom. Dessutom delger 
kommunstyrelsen ärendet fullmäktige och föreslår att motionen därmed är 
slutbehandlad. 

Behandling  Fullmäktige antecknar bemötandet för kännedom och beslutar att motionen 
därmed är slutbehandlad. 

Beslut Kommunstyrelsen godkände enhälligt föredragandens förslag. 

 
Bilagor 
 
Fullmäktige 04.09.2023 § 77    
1164/10.03.01.00.00/2021    



Kommunstyrelsens förslag 

 Fullmäktige antecknar bemötandet för kännedom och beslutar att motionen 
därmed är slutbehandlad. 

Behandling  Martin Andersson föreslog att motionen återremitteras för ny beredning. 

 Micaela Röman understödde Martin Anderssons återremitteringsförslag. 

 Ordföranden konstaterade att det i ärendet gjorts ett understött förslag om 
återremitterning och att omröstning därför var påkallad. 

 Ordföranden föreslog att de som understöder att behandlingen av ärendet 
fotsätter röstar "ja" och de som understöder Martin Anderssons förslag om 
återremittering röstar "nej". Förslaget godkändes enhälligt. 

 Omröstning: 

 Behandlingen fortsätter, "ja" - 24 röster 

 Återremittering, "nej" - 17 röster 

 Blankt - 2 röster 

 Ordföranden konstaterade att behandlingen av ärendet fortsätter med 
rösterna 24-17 (2 blanka). 

Beslut Fullmäktige antecknar bemötandet för kännedom och beslutar att motionen 
därmed är slutbehandlad. 

 
Bilagor 
 
Liite Bilaga 1 - Aloite laajakaistayhteyksien parantamiseksi Sipoossa – RKP:n valtuustoryhmä 
Bilaga 2 Omröstning fge 4.9.2023 § 77 
 


